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P R O T E S T T E G E N H U U R B E L E I D

Minister  Dekker  (Volkshuisvest ing)  is  van plan een groot  deel  van de huren
vri j  te  gaan geven.  Hiermee wil  z i j  bevorderen dat  mensen gaan verhuizen en
in een 'passende '  woning gaan wonen.  In  prakt i jk  komt di t  er  op neer  dat
veel  huurders  enorme huurverhogingen zul len kr i jgen.  Indien zi j  di t  niet
kunnen betalen,  zul len ze gedwongen zi jn  naar  een goedkopere woning te
ver t rekken.  Zodoende zul len de duurdere wijken exclusief  voor  de r i jken
worden.  En zul len de mensen met  minder  geld in  armere wijken komen te
wonen,  of  zelfs  op s t raat  komen te  s taan.  Dit  beleid is  niet  a l leen asociaal ,
maar  ook erg s lecht  voor  de gewenste  integrat ie .  
Alle woningen met een (WOZ)-waarde boven de � 100.000 (goedkope 
plaatsen) tot  � 130.000 (dure delen van de Randstad)  dreigen gel iberal iseerd
te  worden.  Dit  kan betekenen dat  de huren de komende vier  jaar  met  25 à  30
procent  kunnen s t i jgen.  Ontvangers  van huursubsidie  worden hiervoor
gecompenseerd,  maar  zul len nauweli jks  nog mogel i jkheden hebben om ooi t
te  verhuizen.  Mensen die  een inkomen boven de huursubsidiegrens hebben,
zul len een aanzienl i jk  groter  deel  van hun inkomen aan huur  kwij t  z i jn .  
De enige opt ie  voor  hen is  om te  verhuizen naar  een goedkopere woning,
maar  vaak zi jn  die  woningen niet  te  vinden.
Met  deze plannen wil  de reger ing woningbouwbedri jven s t imuleren meer
woningen te  gaan bouwen.  Dit  is  zeker  noodzakel i jk .  De manier  waarop is
echter  totaal  verkeerd.  Woningbouwbedri jven zul len enkel  interesse hebben
om dure huurwoningen ( in  het  l iberale  deel)  of  koopwoningen te  bouwen.
Samen met  de maatregelen die  nu al  in  veel  s teden aan de orde van de dag
zi jn ,  zoals  s loop en verkoop van sociale  huurwoningen,  neemt hierdoor  het
aanbod van betaalbare  woningen voor  mensen met  weinig geld nog verder  af .
Deze maatregel  verbeter t  dus niet  de woningmarkt ,  maar  jaagt  mensen wel
enorm op kosten.  
De SP is  fa l iekant  tegen het  huurbeleid zoals  minis ter  Dekker  dat  voorstaat .
Er  moet  meer  gebouwd worden en meer  gerenoveerd in  plaats  van gesloopt ,
dat  is  de oplossing voor  de woningnood.  Huren verhogen is  a l  helemaal  geen
oplossing voor  de woningnood.  Ook wil  de SP juis t  gemengde wijken 
s t imuleren en niet  mensen met  een laag inkomen de 'betere '
wijken ui tpesten.  Laten we minis ter  Dekker  terugflui ten.  
Kom in verzet  en teken onze oproep aan de verantwoordel i jke
Tweede-Kamerleden!
Laat  uw protest  horen tegen di t  huurbeleid!  

Kijk op http:/ /www.sp.nl /nieuws/act ie /huurbeleid



24-jan-05  ma     Afd.vergadering
Fractie/bestuur Fractiekamer
26-jan-05 wo      Scholingsavond
Raadskandidaten      Fractiekamer
27-jan-05 do Actie Gaarkeuken
Werkgroep& u allen. Grote Markt
31-jan-05 ma Afd.vergadering
Fractie/bestuur Fractiekamer
3-feb-05 do Gemeenteraad
U en wij allen. Stadhuis
7-feb-05 ma Afd.vergadering
Fractie/bestuur Fractiekamer
en ja het is carnaval.
14-feb-05 ma Afd.vergadering
Fractie/bestuur Fractiekamer
21-feb-05 ma Afd.vergadering
Fractie/bestuur Fractiekamer
28-feb-05 ma Afd.vergadering
Fractie/bestuur Fractiekamer
2-mrt-05 wo Scholingsavond
Belangstellenden Biesdonk

Slagkracht 12 
is het nieuwsblad van de 

SP afdeling Breda 
en verschijnt maandelijks

slagkrachtbreda@sp.nl

R e d a c t i e
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Maurice Spapens
Joyce van der Sanden

V o r m g e v i n g
C o o r d i n a t i e

Maurice Spapens
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Vacatures per direct
Financieel brein met politiek inzicht

!!!Medewerkers voor de HULPDIENST!!!

Pa
gi

na
 2

 J
an

au
ar

i 2
00

5

B e s t u u r s - ,
l e d e n - ,  f r a c t i e - ,  

r a a d s v e r g a d e r i n g e n
z i j n  

o p e n b a a r ! ! !

Met spoed gevraagd; 
Actieve leden, jong, oud, man,

vrouw, klein, groot,
gekleurd, niet gekleurd, denkt u

dat u kan bijdragen aan 
een betere maatschappij.

Mail naar slagkrachtbreda@sp.nl
S t a d s e r f  1 ,  4 8 1 1  X S ,

T e l  0 7 6 - 5 2 9 4 3 3 2



Joost  mag het  weten?!?

Naar aanleiding van een opiniear t ikel  van Wil lem Rei jn ,  hoofd s tadsredact ie  van BN-De
Stem, schreef  ik  een ingezonden br ief  naar  deze krant .  Helaas  heef t  de lezersredact ie  maar
een deel  van mijn br ief  geplaats t  (de zin na 'a ls  het  aantal  aanwezigen. . .nul  onafhankel i jke
journal is ten te l t ' )  geschrapt  waarmee het  belangri jkste  deel  van mijn kr i t iek bui ten
beschouwing bleef  en mijn woorden ui t  hun context  gehaald worden.  Om u de gelegenheid
te  geven u van het  vol ledige ar t ikel  op de hoogte  te  s te l len plaatsen we het  hier.  Ik  heb
BN-De Stem inmiddels  om een rect i f icat ie  gevraagd.

Johan Kwisthout .

In  z i jn  rubriek 'Stad met  karakter '  van 8 december  schreef  hoofd s tadsredact ie  Wil lem
Reijn over  de door  de SP georganiseerde forumavond:  'Al le  ( . . . )  Bredase social is ten waren
erop afgekomen:  ik  te lde er  zest ien. '

Rei jn  kent  kennel i jk  a l le  Bredase social is ten.  Ik  niet ,  maar  ik  weet  wel  dat  het  er  meer  z i jn
dan zest ien:  a l leen de SP heeft  in  Breda al  ongeveer  400 leden.  Bi j  de laats te
raadsverkiezingen s teeg de SP - met  een programma en campagne die  over  social isme
weinig te  raden overl ie ten -  van 4,2 naar  6 ,3  procent  van de s temmen.  Duizenden
Bredanaars  s temden bi j  de laats te  verkiezingen SP.

Als  het  aantal  aanwezigen bi j  een bi jeenkomst  maatgevend is ,  dan moet  ik  concluderen dat
Breda nul  onafhankel i jke journal is ten te l t .  Bi j  de belangri jke commissievergadering van
donderdag 2 december,  waar  a l le  par t i jen behalve de SP akkoord gingen met  het  voorstel
om de subsidie  voor  het  Chassétheater  voor  nog eens vier  jaar  geïndexeerd op 4,5 mil joen
euro te  houden,  was de enige ver tegenwoordiger  van de media een correspondent  van de
Bredase SP-nieuwsbrief .  Dat  is  jammer,  want  zo leest  u  niets  in  BN-De Stem over  deze -
voor  veel  mensen belangri jke -  besl iss ing om het  theater  bui ten schot  te  houden terwij l  er
elders  bezuinigd moet  worden.  U mist  ook een paar  interessante  ui tspraken,  bi jvoorbeeld
van de VVD, wiens ver tegenwoordiger  plecht ig  beloofde dat  de VVD bi j  de vasts te l l ing
van het  col legeakkoord in  2006 niet  akkoord zal  gaan met  bezuinigingen op het  
armoedebeleid.  'Famous las t  words ' ,  zeggen ze dan in  Engels ta l ige landen.

Maar  ik  kan u gerust  s te l len:  a ls  u  l id  wordt  van de SP kri jgt  u  maandel i jks  ons nieuwsblad
thuisgestuurd,  en hoeft  u  dergel i jke informatie  nooi t  meer  te  missen.  Ik  kan u garanderen
dat  u  gezelschap heef t  van meer  dan zest ien kameraden.  

Breda,
Johan Kwisthout,
fractievoorzitter SP
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Oproep aan alle ouders met kinderen in de kinderopvang.
Om de landelijke fractie slaghout te geven gaan wij een enquete op onze website zetten en

verspreiden onder de kinderdagverblijven. Gaarne uw medewerking!!!!!!!!
Meer info Riekje Kappelhof (070) 318 28 12

rkappelhof@sp.nl
Of natuurlijk de SP breda.



DE HULPDIENST

Ik ben trots op onze hulpdienst. Ik zou het liever niet zijn om de simpele reden dat dan het maatschappelijke
vlak gecreëerd zou zijn om zo'n dienst niet meer nodig te hebben. Het afgelopen jaar heeft helaas bewezen dat
het tegenovergestelde aan de orde is en steeds meer Bredanaars bij onze hulpdienst aankloppen, vastgelopen
als ze zijn op de onneembare barrières die ambtenaren, regels en overheid opwerpen. Diepste doel, wij allen
verdienen meer geld, geven meer uit, gaan duurder wonen zodat de armen en kanslozen onder ons door 
kunnen stromen en hun plaats kunnen vinden op de maatschappelijke ladder die voornamelijk 
zelfverrijking of ikke ikke ikke en de rest kan stikken heet.

Over de hulpdienst kan men allerlei tegenstrijdige meningen hebben, positief en negatief. Er zullen zelfs
enkelen onder u zijn die zeggen opheffen die handel. Van mij mag dat alleen maar als de maatschappij 
dusdanig veranderd is dat die breder schouders de morele en m.i. wettelijke plicht op zich nemen om iets af te
staan van de vergaarde rijkdommen, vaak over uw en mijn rug heen en er dus voor zorgen dat er een beter
welzijn is en verdeling van de taart die Bruto Nationaal Product heet. 
Zolang zulks niet het geval is, is onze hulpdienst een bittere noodzaak en zal/kan hij alleen maar groeien.

Ieder van u die het laatste jaar contact heeft gehad weet dat onze medewerkers de naden uit hun/zijn kleding
lopen om dingen geregeld te krijgen die anderen niet lukken. Een werkweek van 40 uur of meer is niet 
ongewoon en daar wordt men niet voor betaald. Nee, het is onverbloemd vrijwilligerswerk voor niets. Met de,
ik hoop niet euvele hoop, deze wereld beter te krijgen.

Ik doe een warme, dringende oproep welke u ook bijna kunt lezen als een noodkreet.
Heeft u iets te maken op het gebied van, zorg, huisvesting, belastingen, recht, recht krijgen, kinderen, 
scheidingen, wel of niet eten, financiën noem het maar op, geef u alstublieft op als inval/supportkracht van
onze hulpdienst. Het is toch van de gekke dat men 40 uur vrijwilligerswerk doet en er nauwelijks extra hulp
binnen onze partij lokaal te vinden is. Hij is er wel, nu nog samengevoegd krijgen zodat op 1 van onze 
belangrijkste posten straks meerdere mensen zitten. Niet om elkaar het werk af te nemen, maar om elkaar te
versterken.
Ja, we hebben het allemaal razend druk en ja, we moeten allemaal harder werken voor minder geld. 
Allemaal is t/m modaal wat tegenwoordig zo’n beetje het minimum is om sowieso de kop boven water  en uit
het maaiveld te houden..

Ik maak een diepe buiging voor de hulpdienst van Breda die in 2004 op meerdere fronten heeft bewezen dat
iets van de nood te ledigen al een enorme winst is voor de persoon in kwestie maar een druppel op de
gloeiende plaat van de moderne armoede in Nederland. 
Alsof die ooit helemaal weg is geweest voor de onderklasse.

Hulpdienst ga zo door, uw Waarnemend Voorzitter, uw bestuur en naar ik aanneem uw leden staan vierkant en
faliekant achter u. Nu nog op alle gebieden extra feedback en hulp  en we kunnen beginnen met het 
gemeenschappelijk dragen van de lasten om deze maatschappij enkele millimeters tot centimeters vooruit te
helpen. (Als u dat al niet doet natuurlijk.)
Dat is meer dan er de afgelopen decennia rücksichtslos is afgebroken.

Maurice Spapens Waarnemend Voorzitter SP afd. Breda
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HOE WORDT DE DEMOCRATIE DE NEK OMGEDRAAID.

De SP was uiteraard aanwezig bij de commissie- en raadsvergaderingen over de nieuwbouwplannen over de
betonnen bak ofwel onze haven. Wij zagen begin december en rond de kerst hoe onze democratie de nek werd
omgedraaid, door "onze" wethouder en zijn discipelen PVDA en CDA. Waarbij het spul geleid werd door wel
een heel narrige voorzitter. 

De publieke tribune zat vol met schippers en captains voorzien van de nodige attributen: zwemvesten,
zwembandjes, snorkels e.d. Je zult maar verdrinken in deze stromende rivier. Dit om onze commissieleden en
fractievrienden een hart onder de riem te steken.

De voorzitter gaf oppositiepartijen als eerste het woord. Dick Meeusen maakte aan het begin van zijn betoog de
opmerking dat hem dit constaterend opviel, waarbij de voorzitter als door een wesp gestoken reageerde. Alle
oppositiepartijen spraken over de betonnen bak met water i.p.v. rivier, waarbij de wethouder volhield dat hij dat
nooit gezegd had. Onze windvanen van het CDA hadden het oude paard Westerterp van stal gehaald om de
trekschuit met hun plan te trekken. Volgens het CDA waren hun plannen goedkoper maar zij konden dit niet met
cijfers onderbouwen.

De wethouder kwam met een doemscenario met schadeclaims die helemaal niet bestonden. Dick kwam daarna
met de vraag of er dingen waren die de raad niet mocht weten. Op deze vraag hebben wij geen antwoord 
gekregen.

Het hoogtepunt van de avond was de mammoettanker van wethouder Niederer of was het een radiografisch 
bootje of een rubber boot. Mogelijk toch het paard met de trekschuit. Hij was moeilijk te stoppen met zijn tanker.
Toch maar harder trekken lieve Niederer. Tenslotte kan een mammoettanker makkelijk in een bak van 1.20.
Kunnen zijn edele delen en dat van anderen niet nat worden of je moet heel klein zijn. Toch de tanker maar.

Het is tenslotte geen rivier, maar een Efteling variant en dat wilde de SP dus echt niet.
Wat de SP wilde was een droge variant, die een stuk minder zal zijn dan de 29,5 miljoen die dit Eftelingbakje
moet gaan kosten, het niet besteede geld zoe gebruikt kunnen worden voor maatschappelijke en culturele functies
als het dan toch moest. Maar zelfs dat krijgen we niet. 
Dan maar leren zwemmen bij de VVD in hun pierebadje.

Onze nieuwe studenten zijn er blij mee voor de ontgroening elk jaar, de supermarkten hoeven nu niet zo diep te
vissen voor hun winkelwagentjes en de mensen kunnen hun spullen makkelijker dumpen.

Toen onze captain wethouder aan het woord kwam vond hij dat de burgers last hadden van onderbuikgevoelens.
In zijn slotwoord vertelde hij dat hij gewoon met zijn plan doorging omdat er in december 2002 voor het plan
gestemd was. Ook toen steunde zijn trouwe lakeien van de PvdA en CDA hun captain. Zijn VVD'ers in de
trekschuit volgen hem blindelings in zijn tanker. Of is het toch een rubberen bootje? De tijd zal het leren.

Volgens onze fractie- en commissieleden was dit een schertsvertoning. Maar één ding is zeker, onze democratie
werd op deze datum in december de nek omgedraaid. Moge zij varen in vrede in onze mooie haven.

Benjamin v.d. Bosch, Peter Ligtvoet en Ronald van der Wal.



BESTE MEVROUW DE WIT - VAN HERPEN (RAADSGRIFFIE),

Via u ontvingen wij  een ui tnodiging van NAC Breda om t i jdens een wedstr i jd  plaats  te
nemen in  de sponsorloge.  Ik  kan u melden,  dat  de SP hier  geen gebruik van zal  maken,  
en ik  verzoek u,  NAC Breda hiervan in  kennis  te  s te l len.

Het  bezoek van de commissie  AZ (Algemene Zaken red.)  vorig jaar  aan de pol i t iepost  in
het  s tadion had een duidel i jk  doel :  
het zich op de hoogte stellen van de openbare orde en veiligheid in en rond het NAC-stadion.  
Deze ui tnodiging heef t  echter  geen direct  verband met  het  gemeenteraadswerk,  en kan niet
anders  ui tgelegd worden dan een voornemen om de fract ievoorzi t ters  te  t rakteren op een
avondje  NAC.

Erg gezel l ig  ui teraard,  maar  raadsleden zi jn  in  deze niet  anders  dan 'gewone '  supporters ,
die  gewoon  een kaar t je  dienen te  kopen om een wedstr i jd  te  aanschouwen.  
Wat  ikzelf  overigens - terzi jde -  di t   se izoen al  enkele  malen heb gedaan.

Met  vr iendel i jke groet ,

J o h a n  K w i s t h o u t .

Even voorstel len.  In deze een vervanging van

In November 2003 heb ik de vormgeving van de Slagkracht overgenomen en vanaf maart 2004 heb
ik ook de coördinatie of redacteurschap of hoe je het ook wilt noemen van uw lokale inlegvel De
Slagkracht gedaan. Ik ben met mijn neus in de boter gevallen want het is in deze tijd geweest dat het
inlegvel uitgegroeid is van 1 naar 2 dubbelgevouwen A3's. Middels vormgeving, oproepen voor
nieuwe leden en natuurlijk de info die weergegeven wordt, komen er meer en meer reacties en
mensen die aangeven wat te willen doen. Fantastisch dus. Zo ook Bart die op de laatstgehouden
ledenavond in december aangegeven heeft de vormgeving over te nemen. 
Kortom ik kan mijn stokje doorgeven. 
Dit doe ik met een beetje weemoed, het was/ is elke maand weer een enorme klus en een heerlijke
puzzel om alles op tijd binnen te krijgen en dan nog op de vellen weg te zetten. Dat hoeft straks niet
meer, Bart met een achtergrond in de grafische industrie gaat vanaf februari verder met de 
vormgeving, aan hem de eer om het nieuwe briefpapier van SK in gebruik te nemen, aan hem de eer
om u verder beeldend info te verschaffen. Op naar de drie pagina's er gebeurd genoeg. Daar mogen
Bart en Joyce achteraan gaan zitten, ik zal dat blijven doen. Ik heb nu weer wat meer tijd voor die
andere taken die ik op mij genomen heb, dat zijn die van werkgroep Kunst en Cultuur en
Waarnemend Voorzitter. Mocht 1 van u zich geroepen voelen om op deze gebieden of alle andere
gebieden de helpende hand te bieden, de last te dragen en onze SlagKracht te vergroten, letterlijk en
figuurlijk, meld u aan, werk/help mee deze partij groter, beter, slagvaardiger te krijgen opdat onze
maatschappij dat ook wordt.

Met veel plezier gedaan, vriendelijke groet 
Maurice Spapens Waarnemend Voorzitter Breda
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Openbaar vervoer
Het wordt mensen steeds moeilijker gemaakt op een fatsoenlijke manier met het openbaar vervoer te reizen.
Terwijl aan de ene kant miljoenen worden weggegooid door een HSL- en Betuwelijn aan te leggen, 
wordt het stads- en streekvervoer steeds verder uitgekleed.

Al jaren wordt er in Breda bezuinigd op het busvervoer. Telkens vallen er delen van buslijnen  weg, wordt de
frequentie verlaagd en vervallen er bussen in de avonddienstregeling. Ook dit jaar zien we weer hetzelfde
beeld. Lijn 7 wordt nog maar in één richting gereden; een verslechtering van 50%. Op de drukst bezette lijnen
van Breda (lijn 4 en 5) vervallen een aantal bushaltes, waardoor de kwaliteit van de dienstverlening omlaag
gaat. Ook vervallen de avondbussen van lijn 5. Vanaf 21.25 uur vertrekt de laatste bus naar Princenhage. 
Om de wijk Nieuw Wolfslaar aan te sluiten op het stadsbusdienstennet wordt er gesneden in lijn 6 en 12. 
De frequentie gaat omlaag en een halte aan de Viveslaan vervalt. Het meest frappante voorbeeld van de
bezuinigingswoede van de Gemeente is het opheffen van de bushalte aan de Flierstraat. Het afgelopen jaar is er
een speciaal wandelpad aangelegd om ervoor te zorgen dat bejaarden veilig bij de halte konden komen. 
Nu het voetpad gereed is, is de halte vervallen en moeten zij de drukke Mastbosstraat oversteken om bij de
halte aan de Burg. Sutoriusstraat te komen. De verslechtering van de dienstregeling heeft niet alleen tot gevolg
dat het voor mensen lastiger wordt om gebruik te maken van de stadsbus. Er zullen ook minder mensen
gebruikmaken van de bus. Het verminderde gebruik is voor de Gemeente weer een argument om nog verder in
de dienstregeling te schrappen. 

De NS heeft plannen om de dienstregeling te wijzigen m.b.t. het traject Breda-Eindhoven. De NS schrapt
mogelijk twee stoptreinen per uur en laat in plaats daarvan de intercity's als stoptreinen rijden. Reizigers op dit
traject zijn daardoor een half uur langer onderweg. De SP Eindhoven heeft hierover reeds een motie ingediend
bij de gemeente Eindhoven en zal samen met andere Brabantse gemeenten en de Statenfractie een 
handtekeningenactie gaan houden.

Ook de SP-fractie in Provinciale Staten houdt zich bezig met het openbaar vervoer in Brabant. Sinds de 
privatisering van de BBA gaat het achteruit met het openbaar vervoer in onze provincie. De SP gaat aan de slag
om die ontwikkeling te keren. En daarbij roepen zij nu uw hulp in. In 2005 gaat het provinciebestuur van
Noord-Brabant het busvervoer in stad en platteland opnieuw aanbesteden. Als voorbereiding daarop buigen
Provinciale Staten en gemeenten zich de komende maanden over het program van eisen. Daarbij gaat het onder
andere om vragen als: Waar moeten bussen rijden? En hoe vaak? 
De Statenfractie van de SP wil die discussie gebruiken om krachtig te pleiten voor beter openbaar vervoer. 
Dat kunnen ze het meest effectief doen, als ze exact weten waar de knelpunten zitten en welke wensen de
Brabantse bevolking heeft. Daarom vindt u op de website http://brabant.sp.nl een aantal vragen, 
met betrekking tot het openbaar vervoer. 
U kunt uw klachten of opmerkingen over het openbaar vervoer in Breda of Brabant ook mailen aan 

de SP in Breda  breda@sp.nl
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Altijd gevraagd; leden die eens per maand
"De Tribune" rondbrengen. 

Je kunt je opgeven bij Ronald van der Wal 
telefoonnummer

076-5419875    06-21434765
ronald.vanderwal@wanadoo.nl

Wijk Heusdenhout zoekt per direct 1 of meerdere tribunebezorgers.
???? Heb je 1x per maand een middag over???? 

!!!! bel of mail naar Ronald !!!!



ROOD IN DE REDDINGSBOOT…

D e  S P s t a a t  e r o m  b e k e n d  o m  z o w e l  
b i n n e n  a l s  b u i t e n  d e  r a a d  a c t i e f  t e  z i j n .
E e n  m o o i  v o o r b e e l d  d a a r v a n  w a s  t e  z i e n

b i j  d e  l a a t s t e  r a a d s v e r g a d e r i n g  v a n  d i t  
j a a r ,  o p  2 3  d e c e m b e r .  T e r w i j l  D i c k  M e e u s e n  i n  d e  r a a d s z a a l  e e n  
p l e i d o o i  h i e l d  v o o r  e e n  d r o g e  v a r i a n t  v a n  d e  H a v e n ,  e e n  g e w e l d i g
p l e i n ,  i n  p l a a t s  v a n  d e  v e e l  t e  d u r e  p l a n n e n  d i e  e r  n u  l i g g e n ,  w e r d
d i t  b e t o o g  o p  d e  G r o t e  M a r k t  o n d e r s t e u n d  d o o r  a c t i e v o e r d e r s  v a n
R O O D  e n  d e  S P .  M e t  e e n  ' R e d d i n g s b o o t '  w e r d  u i t g e b e e l d  d a t  h e t
p l a n  v a n  d e  S P u i t k o m s t  k a n  b i e d e n  a l s  d e  p l a n n e n  v a n  d e  
c o l l e g e p a r t i j e n  s c h i p b r e u k  l e i d e n .

R O O D  g a a t  v o l g e n d  j a a r  n a t u u r l i j k  g e w o o n  d o o r
m e t  w a a r  w e  h e t  j a a r  m e e  h e b b e n  a f g e s l o t e n :  

m e t  a c t i e s  e n  d i s c u s s i e s
p r o b e r e n  j o n g e r e n  a c t i e f
t e  k r i j g e n  
b i n n e n  d e  S P .  

H e b  j e  o o k  i n t e r e s s e  e n
b e n  j e  j o n g e r  d a n  2 8 ?
S t u u r  d a n  e e n  e m a i l t j e
n a a r  r o o d b r e d a @ s p . n l
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